



<https://gender-net-plus.eu/rhcforfgc/>

[La version en français suit celle en anglais]

Good morning/afternoon/evening,

The research team of the RHCforFGC - Gender Net Plus project invites you to complete an online survey (about 15-20 minutes).

The aim is to enhance the awareness of physicians, nurses, and midwives, and add to their knowledge of challenges associated with the prevention of FGM/C as well as the provision of quality health care for **women, adolescents, and girls living with FGM/C in Canada**.

RHCforFGC - Gender Net Plus project is one of 13 Gender-Net Plus consortia members funded by the European Commission and the Canadian Institutes of Health Research. In addition to provinces in Canada, the RHCforFGC - Gender Net Plus project includes teams based in Belgium, France, Spain, Sweden and Switzerland.

If you know a physician, a nurse practitioner, a nurse clinician or a midwife who might be interested in taking this survey, please feel free to forward this message or provide them with our contact information.

Ethical consent was obtained by the Université de Montréal - Ethics Committee (# 2022-1585). Accordingly, the answers will be uploaded to the project site on the LimeSurvey platform at the Université de Montréal. Participation is voluntary. Confidentiality and privacy standards have and will be respected throughout all steps of the project.

A list of resources and references will appear upon submission of your answers. At the end of the survey, you will have the option to authorize the research team to send you information related to the survey topic, as well as additional resources when available, by entering your contact information in a Microsoft form secured by the University of Montreal.

We thank you for completing this anonymous survey by using this link:
<https://ls.sondages.umontreal.ca/345695>

Please submit by **Friday, January 31st 2025, at the latest**.

For any questions, please contact :
Romy Labranche: romy.labranche@umontreal.ca
and/or Dr Bilkis Vissandjée: bilkis.vissandjee@umontreal.ca

Thank you for your valuable participation.

Bonjour, bonsoir,

L'équipe de recherche du projet RHCforFGC - Gender Net Plus vous invite à remplir un sondage en ligne (environ 15-20 minutes).

L'objectif est de sensibiliser et de contribuer aux connaissances de médecins, d'infirmières/infirmiers et de sages-femmes quant aux enjeux liés à la prévention des mutilations génitales féminines/excision (MGF/E) ainsi qu'à une offre de soins de santé de qualité pour **des femmes, des adolescentes et filles vivant avec les MGF/E au Canada.**

Le projet RHCforFGC - Gender Net Plus est l'un des 13 membres du consortia Gender-Net Plus financés par la Commission européenne et les Instituts de recherche en santé du Canada. En plus de provinces canadiennes, le projet RHCforFGC - Gender Net Plus inclut des équipes basées en Belgique, en France, en Espagne, en Suède et en Suisse.

Si vous connaissez un médecin, une infirmière / un infirmier (en clinique ou de pratique avancée), une sage-femme pour qui la participation à ce sondage serait d'intérêt, n'hésitez pas à leur transmettre ce message ou nos coordonnées.

Le consentement éthique a été obtenu par le Comité d'Éthique de la Recherche en Sciences et Santé (CERSES) de l'Université de Montréal (#2022-1585). Respectant les normes du CERSES, les réponses seront téléchargées sur le site du projet sur la plateforme LimeSurvey de l'Université de Montréal. La participation au sondage est volontaire. Les normes de confidentialité ont été et seront respectées à toute étape du projet.

Une liste de ressources et de références apparaîtra lors de la soumission de vos réponses. À la fin du sondage, il vous sera possible d'autoriser l'équipe de recherche à vous transmettre des informations relatives au thème du sondage ainsi que des ressources additionnelles lorsque disponibles, en inscrivant vos coordonnées de contact dans un formulaire Microsoft sécurisé par l'Université de Montréal.

Nous vous remercions, par avance, de bien vouloir remplir ce sondage anonyme par le biais du lien ci-après : <https://ls.sondages.umontreal.ca/345695>

Merci de transmettre vos réponses d'ici **le vendredi 31 janvier 2025, au plus tard.**

Pour toute question, veuillez contacter :
Romy Labranche: romy.labranche@umontreal.ca
et/ou Dr Bilkis Vissandjee: bilkis.vissandjee@umontreal.ca

Merci pour votre précieuse participation.



<https://gender-net-plus.eu/rhcforfgc/>
